



Frisco Community Bible Church
費斯可基督徒中國教會
Every Member Is a Minister 人人服事

2021-10-18
www.FriscoCBC.org

Dear Brothers and Sisters,

Since we re-opened last May starting with worship services, we have not updated our church's mask policy. We have now updated our Mask Policy and it is as follows:

Masks are **required**:

- During worship services. Those on stage are exempt from wearing a mask as long as they stand 6 feet apart. Those in the same household do not need to stand 6 feet apart.
- During all Children's Ministry programs, including PLC, for those 3 and older

Masks are **recommended**:

- During fellowship meetings
- During all other meetings

Guiding principle: *consider one another; wear a mask out of consideration for others*

Also, we encourage everyone to social distance as much as possible while indoors. Anyone who is sick should stay home regardless of what sickness they have.

Signage and the church website will be updated accordingly.

親愛的弟兄姊妹：

自從五月起恢復實體崇拜以來，教會對戴口罩的政策一直沒有更新。現在更新如下：

教會關於口罩的守則：

請務必戴口罩：

- 崇拜期間。舞台上的人只要相距 6 英尺就可以免戴口罩。同一個家庭中的人不需要相距 6 英尺。
- 所有兒童事工的活動，包括學前兒童教育中心 PLC，3 歲及以上兒童均需要戴口罩

建議您戴口罩：

- 所有團契聚會時間
- 所有其他聚會期間

指導原則：彼此體諒，關愛他人，請戴口罩。

此外，我們鼓勵大家在室內盡可能保持社交距離。任何生病者都請留在家裡，無論患什麼疾病。

教會網頁和標示牌也會做同樣的更改。